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Emne: Uttale frå ungdomsrådet 
 
Midlar til vidareutvikling av Hordabø skulekorps 

 

 

 

Me i Radøy ungdomsråd stiller oss positive til at Hordabø skulemusikklag skal få midlar til 

vidareutvikling av korpset. Dette er viktig då korpskulturen på Radøy er stor, og det er viktig 

å ha eit godt fellesskap der ein bur. Me tenkjer at midlane kan vere bra for rekrutteringa, og 

kanskje inspirera dei andre i korpset til å fortsetta.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Med vennleg helsing  

Radøy ungdomsråd 

 

v/ Ingvild Brattetaule  og Sandra Morken Reigstad 


